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PROTOKOL nr 13
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

kt6re odbylo si~ w dniu 13 lipca 2011 roku

o godzinie 1400 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Michal Jaroch (lista obecnosci stanowi zalacznik nr 1 do protokolu),
Porzadek obrad przedstawial sie nastepujaco:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.
4. Analiza i wydanie opinii do odwolania pana J6zefa Krynskiego.
5. Glosowanie nad opinia do pisma skierowanego przez pana Jana Kolodziejskiego do

RM Marki dotyczacego dzialan samorzadu "poprzedniej" kadencji.
6. zapoznanie z protokolem kontroli przeprowadzonej w Urzedzie Miasta Marki przez

Najwyzsza Izbe Kontroli.
7. Sprawy rozne,
8. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.

Nie zgloszono zadnych wniosk6w.

Pkt 4. Analiza i wydanie opinii do odwolania pana J6zefa KryIiskiego.

Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch odczytal pismo pana J6zefa Krynskiego - kopia
pisma stanowi zalacznik nr 2 do protokolu.
Przewodniczacy Komisj i poinformowal, ze zasiegnal opinii Radcy Prawnego w tej sprawie;
powiedzial, ze pismo dotyczy uchwaly Rady Miasta, a Komisja Rewizyjna nie rna
kompetencji do uchylenia uchwaly Rady Miasta; dlatego tez, zgodnie z art. 101 ustawy
o samorzadzie gminnym, nalezy potraktowac to pismo, jako wezwanie do usuniecia
naruszenia w skargach pana Krynskiego; w zwiazku z tym Komisja Rewizyjna podejmie
opinie dotyczaca pisma i podtrzymania uchwaly Rady Miasta.

Glos zabral radny Pawel Pniewski oraz Burmistrz Janusz Werczynski.

Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch zarzadzil glosowanie w sprawie opmn
i podtrzymania stanowiska Komisji Rewizyjnej dotyczacej skargi pana J6zefa Krynskiego.

Glosowanie
za podtrzymaniem stanowiska - 5
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0

Komisja Rewizyjna podtrzymala swoje stanowisko w sprawie skargi pana J6zefa Krynskiego
uznajacej skarge za czesciowo zasadna,

Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch zobowiazal sie do przygotowania pisma w tej sprawie
do Przewodniczacego Rady oraz przygotowania na najblizsza sesje punktu dotyczacego
pisma pana J6zefa Kryriskiego do zaopiniowania przez Rade Miasta.
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Pkt 5. Glosowanie nad opiniCl do pisma skierowanego przez pana Jana Kolodziejskiego
do RM Marki dotyczClcego dzialan samorzgdu "poprzedniej" kadencii.

Kopia pisma pana Jana Kolodziejskiego stanowi zalacznik Dr 3 do protokolu.

Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch odczytal opinie Komisji Rewizyjnej w sprawie pisma
pana Jana Kolodziejskiego, w ktorej podtrzymuje sie stanowisko Rady Miasta Marki
wyrazone i przeslane pismem RO BRM/0065/125/2004 z dnia 28 pazdziernika 2004 roku.
Nastepnie Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia opinii.

Glosowanie
za przyjeciem opinii - 4
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
jeden radny nie wzial udzialu w glosowaniu.

Komisja Rewizyjna przyjela opinie.
Opinia stanowi zalacznik Dr 4 do protokolu.

Pkt 6. Zapoznanie z protokolem kontroli przeprowadzonej w Urzedzie Miasta Marki
przez Najwyzszg Izbe Kontroli.

Bunnistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze ostatnia kontrola Najwyzszej Izby Kontroli
odbyla sie w tenninie od 26 sierpnia 2010 roku do 21 wrzesnia 2010 roku z przerwa w dniach
13-17 wrzesnia 2010 roku i dotyczyla prawidlowosci realizacji i finansowania zadan przez
Miasto z zakresu ochrony srodowiska w latach 2007 - 2010.
Bunnistrz przypomnial, ze ten fundusz przestal istniec w 2009 roku.
Kopia protokolu kontroli stanowi zalacznik Dr 5 do protokolu.

Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch zaproponowal, aby otworzyc punkt 7. porzadku
obrad, a kontynuacja punktu 6. nastapi po wyczerpaniu spraw roznych,

Nie zgloszono uwag do propozycji Przewodniczacego Komisji.

Pkt 7. Sprawy rozne.

l.Przdwodnicz'tcy Michal Jaroch zapytal, 0 prace kanalizacyjne w ul. Zabkowskiej oraz
zwrocil sie 0 interwencje w sprawie utrudnien w ruchu z powodu budowy kanalizacji.

Bunnistrz Janusz Werczynski odpowiedzial, ze nie rna zadnego usprawiedliwienia dla finny
STD Nasilowski w zwiazku z opoznieniami zakonczenia prac w ul. Zabkowskiej;
zapewnil, ze nieustannie prowadzony jest nadzor nad budowq kanalizacji przez inzyniera
kontraktu, pracownikow Wodociagu Mareckiego i pracownikow Urzedu Miasta; prace
kanalizacyjne z technicznego punktu widzenia sa wykonywane poprawnie, jednak majq
miejsce nieprawidlowosci, np. zbyt dlugo zajmowany jest pas drogi, wykonawcy zwlekaja
z odtwarzaniem nawierzchni ulic, brakuje dobrej organizacji pracy.

2.Radny Pawel Pniewski zapytal plac zabaw w Strudze oraz poinformowal, ze zlozyl pismo
w sprawie usytuowania przystanku dla autobusu na ul. Okolnej .
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Bunnistrz Janusz Werczynski odpowiedzial, ze zostanie skierowane wystapienie do ZTM
w sprawie przystanku przy ul. Ok61nej; podjete sa dzialania w kwestii wyciecia drzew na
terenie gdzie rna powstac plac zabaw w Strudze.

Cd. pkt 6. Zapoznanie z protokolem kontroli przeprowadzonej w Urzedzie Miasta
Marki przez Najwvzsza Izbe Kontroli.

Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch odczytal protokol kontroli NIK.
Przewodniczacy poinformowal, ze do dalszych dzialan zwiazanych z protokolem kontroli
NIK, Komisja przystapi na kolejnyrn posiedzeniu.

Nie zgloszono uwag.

Pkt 8. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1530 Przewodniczacy zamknal posiedzenie Kornisji Rewizyjnej.

protokolowala
Malgorzata Mincberg

Przewodniczacy Kornisji
Michal Jaroch
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